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Hei 
 
Status er at Anette og jeg har hatt møte og diskuterte ulike løsninger for 
semesterkvitteringer, og vi tror at en app er den beste løsningen. 
 
Vi har sjekket interessen ved egne institusjoner. I følge Anette er USIT ved UiO er 
skeptiske til å sette i gang ett slikt prosjekt. Ved HiOA er man mer villig til å se på 
mulighet for å finne en løsning og vi skal ha ett møte med IT-seksjonen 8. november 
for å diskutere mulighetene for å lage en app. 
 
I utgangspunktet ønsker vår studiesjefen at FS ved USIT tar ansvar for å finne en 
løsning for sektoren. Jeg har gjort rede for at FS er samarbeidstiltak og hvordan det 
fungerer med å melde inn ønsker, og at en prosess vil nok ta litt tid. Og at det ikke 
er opplagt at det er FS sitt ansvar og finne en løsning for "utsending" av 
semesterkvittering. 
 
Jeg tror derfor at det ikke er så mye å skrive et notat om foreløpig. 
 
Inger 


